



## Protokoll styrelsemöte S17 2012-09-19

<b>Närvaro:</b>	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	cmd_err Northon	Överphös, Vice ordförande
	Daniel Lundell	Studierådsordförande
	Johan Rönnåker	Programmästare, fr.o.m. §4
	Mattias Eklund	Cafémästare
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Simon Hillbom	Skattmästare
	Fredrik "Glyph" Andersson	Revisor
	Sofia Mattsson	Revisor, Ledamot i husstyrelsen för E-huset
	Martin Persson	Kontaktperson TLTH, t.o.m §8
	Catarina Sörensen	Idrottsförman

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 17.15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Catarina Sörensen
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:
- Punkt 9 flyttas till punkt 5.6
  - Punkt 10 flyttas till punkt 5.5
- In kommer Johan.
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S15 2012 med småfixar.
- Då protokollet från S16 inte kommit in sköts det till nästa möte
- §5.5 Idrottsaktiviteter Catarina förklarade problemen kring sektionens innebandyspel. Många fler vill spela än vad det får plats i hallen, vilket leder till att man får tacka nej till folk vid varje tillfälle. Johan har kontaktat Victoriastadion, men de har väldigt lite tider.



Sofia föreslog att man kollar med Tunaskolan.

Styrelsen **beslöt** att lägga till punkt 34 Innebandysal med Johan R. som ansvarig.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S18.

Catarina Sörensen lämnade lokalen.

§5.6 Rapport från E-huset Tobias berättade att det har utförts saker relaterade till sektionernas Terror-uppdrag i vissa hus som drabbat personalen. Exempel på detta är trasiga kaffemuggar i ett hus, och blockerade trapphus i E-huset, Cedervall och PH ser väldigt allvarligt på detta. Cmd\_err berättade att det har tagits upp på ÖPK-möten. Tobias sade att Terror kan genomföra det de har planerat, men ligga lågt efter det för att hålla sektionens rygg fri från anklagelser.

§6 Information från kåren Martin berättade att det har varit problem med medlemskortet, då leverantören inte levtt upp till sina åtaganden. Nya kort har besällts.

§7 Beslutsuppföljning **Uppd. Bordershop**

Ingenting har hänt sedan förra veckan.

Fredrik sade att enligt de själva så skulle de jobba varje söndag, och den är snart färdig.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S18.

### Diskmaskin

Julia berättade att det inte har hänt någonting, men att den fyllt sin funktion under nollningen.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras S18.



### Mästermärken

Jens berättade att det inte hänt någonting, men att han ska kontakta Niklas Johansson om det.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S19.

### Miljöförvaltningsinspektion

Julia berättade att det inte har satts upp några riktlinjer eller hafts möte.

Mattias sade att ett sådant kommer hållas mellan honom själv, Julia och Robin så snart som möjligt, och att Caféförrådet är städat.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S18.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S18 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S18 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S18 2012
28	Jens E.	Mästermärken	S06 2012	S19 2012
33	Mattias E. Robin L. Julia M.	Miljöförvaltning	S16 2012	S18 2012
34	Johan R.	Innebandysal	S17 2012	S18 2012

### §8 Utskottsrapporter

#### Jens

Arga mail har skickats till folk som sätter upp affischer olovligen.

Affischer har även rivits ner och satts upp.

Under sektionssafarit planeras det att rita med kriter.

#### Malin

Det kommer hållas en pub med OpenMind. Under sektionssafarit kommer det lyssnas på musik, b.la.

#### Mattias

Caféförrådet har städats, och leveranser har fått.

#### Johan

Klätterväggen med Academic Work var lyckad.



**Cmd\_err**

Nollningen går bra, sektionen har nu en mycket fin bildörr ståendes i Råsenbad. Den sista lunchföreläsningen hålls imorgon och gasquen planeras inför.

**Robin**

Ej närvarande.

**Daniel**

Ett framgångsrikt pluggfik har hållits, och den nya terminsindelningen diskuterades på ett studierådsmöte. SREs ordförande har kontaktats angående gemensamma pluggfik.

Under sektionssafarit kommer det svaras på roliga CEQ-enkäter.

**Julia**

Det planeras för fullt inför nollesittningen och gasquen. DIE-sittningen gick helt OK, dock så gick ett bord sönder i huset under kvällen/natten.

**Simon**

Vi har pengar på kontot, och Studiecentrum har blivit glada på oss. Snart så kommer bokföringen att öka i intensitet.

**Tobias**

Styrelsen har spelat in en film, och HTM1 planeras inför.

Martin Persson lämnade lokalen.

§11 Övrigt

Styrelsen **beslöt** att välja Alexander Magnusson (dt09am7) till DWWW-medlem.

Styrelsen **beslöt** att välja Ludvig Nyqvist (ada10lny) till Alumni-gruppsmedlem.

Styrelsen **beslöt** att välja Gustaf Ekenstein (dat11ge1) till Funktionär inom Programmästeriet.

Styrelsen **beslöt** att välja Carl Nilsson Nyman (mat10cni) till LANparty-ansvarig.

Styrelsen **beslöt** att välja Sami Huutoniemi (d01sh) till Funktionär inom Cafémästeriet.

§12 Meddelanden

Mötet fastslog att det är syjunta nu, och att Sofia har bytt färg på sitt gips.



§13 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 18.05.

Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson  
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Tobias Månsson  
Ordförande